



大量傳真，無論是新產品的推廣及信息發報，網上 e 傳真必然是最可靠的首選。

A cost effective way to reach thousands of your customers that you have worked hard to establish.

應用 Application

(一) 產品宣傳 Product Promotion

看漢為客戶同時提供多條傳真線，可在最短時間內發出大量傳真。服務提供傳真合併功能，允許內容個人化傳送。看漢的傳真推廣服務使用特設的獨立專線，顧客亦可因應自己的需要租用個人專用傳真線。

KanHan offers concurrent faxing service over multiple phone lines for customers that require high volume high throughput faxing campaign needs. With content-merge feature, clients can send personalized promotion materials. Dedicated fax line from KanHan provides stable service on Mass Fax Campaign. Clients can also have self-own fax line for personal use.

(二) 資訊發報 Information Broadcast

客戶可以傳真配合電話系統作資訊發佈。只需於電話系統上輸入傳真號碼，即可以收取資訊列印版本。客戶更可以傳真作服務確認通知及實時訊息發佈。

Combining fax function to IVR System can provide clients a way for message broadcast. By keying in fax number to the IVR system, user can receive instant message on printable version.

系統運作參考 System Operation Reference:



無需要傳真機，
客戶的傳真可以附件形式在電郵收取。

Receive faxes straight to your email as an attachment without the need for a fax machine.



可以在網上收發所有的傳真

Send and receive fax documents to and from any fax number via a web browser